
Geachte mevrouw de voorzitter, geachte raad…

Ik neem u graag mee in een vogelvlucht boven Oss.

Ten noorden van de contouren van onze gemeente zien we de Maas meanderen 
welke gedeeltelijk enkele kernen alsook een gedeelte van een prachtig natuurgebied 
begrensd. Duiken we dieper naar beneden dan zien we nog meer dorpskernen van 
onze gemeente en van daaruit vliegen we boven uitgestrekte, goed gevulde 
industrie- en bedrijventerreinen. Allemaal goed toegankelijk vanaf de snelweg en 
verbonden door een 4-baans rondweg. 
Nemen we een diepere vlucht naar beneden dan zien we woonwijken in diverse 
formaten. Allemaal goed onderhouden en voorzien van goede voorzieningen zoals 
buurthuizen, medische centra, diverse buurtwinkelcentra en ook goed geoutilleerde 
sportparken. 

Bruisend, innovatief, prettig werken en wonen. 

Burgemeester en wethouders dragen dit dan ook graag en terecht uit buiten Oss. 
Global Goals, trimodale logistiek (weg, water en spoor), de Maashorst, 
AgriFoodcapital, de dorpskernen, allemaal speerpunten van de gemeente Oss. 

We vervolgen onze vogelvlucht, vliegen inmiddels boven het Pivot Park en landen tot 
slot in het centrum op een willekeurig plein of winkelstraat…. Ik laat de visualisatie 
aan u………...

 veel horeca
 minder winkels
 leegstand op de pleinen en in de winkelstraten

Maar dat zou anders kunnen denk ik. Gemeente Oss verdient beter en gelukkig heeft 
u, geachte raad, in 2016 het wijze besluit genomen om de visie Koers Stadshart Oss 
te omarmen en ook het Walkwartier inclusief UIThuis volgens het manifest te 
ontwikkelen. 

Het UIThuis……Ik ben zeer verheugd dat het CDA vanavond een motie indient voor 
een kwartiermaker voor het UIThuis, blij dat de discussie een keer niet over de 
woontorens gaat…... 

Een kwartiermaker, een bruggenbouwer die instanties en initiatieven bijeen brengt. 
Iemand die onafhankelijk en vrij een concrete invulling geeft aan het UIThuis. Op 
pagina 19 van het Manifest staan 26 mogelijkheden. Instellingen die ieder hun eigen 
programmering hebben maar die ook profijt hebben van de synergie. 

Deze instellingen worden zichtbaar en bereikbaar voor een grotere groep 
mensen.  Dit zorgt voor een sociale samenhang in Oss maar zorgt ook voor 
dynamiek in het gebouw en in het centrum. 

Het zou mooi zijn als de komende jaren, tot aan de opening, de toekomstige 
bewoners van het UIThuis evenementen organiseren in het centrum. Zo kunnen de 
bewoners van Oss alvast kennismaken en het geeft een positieve impuls aan het 
centrum.



Nog even terug naar waar we geland zijn na onze vogelvlucht; het centrum. Heeft u 
het beeld nog in uw hoofd? Nu de discussie even niet gaat over de woontorens wil ik 
het volgende graag met u delen. 

In de kadernota 2020-2023 staan bij Dynamisch stadscentrum enkele speerpunten 
genoemd waaronder Transitieopgave en leegstand. Hierbij staat dat er gekeken 
wordt of een leegstandsverordening kan helpen. 

Ik zou u willen vragen om een motie in te dienen om een leegstandsverordening en 
een BIZ (bedrijfsinvesteringZone) in te voeren. Met een BIZ worden fondsen 
gecreëerd door alle gebruikers en eigenaren van vastgoed voor verbetering van de 
kwaliteit van in dit geval het centrum. En met een leegstandsverordening worden niet 
alleen de vastgoedeigenaren maar wordt ook de gemeente verplicht een actieve rol 
te nemen om de leegstand terug te dringen. Dus niet bijvoorbeeld alleen boetes aan 
pandeigenaren voor lange leegstand in de pit en pandeigenaren die 
reclamebelasting betalen ongeacht leegstand maar ook het actief meebewegen om 
winkels naar de pit te verhuizen en retailers van buiten Oss te benaderen voor een 
vestiging in Oss. Zeker ook dat laatste vraagt een actieve rol van de gemeente. De 
gemeente Oss heeft een prachtige portfolio getuige onze eerdere vogelvlucht én ook 
een schitterend Walkwartier te vermarkten. 

Want ondanks de vele sympatieke initiatieven zoals droomwinkels, wat echt een 
aanvulling voor het centrum is, dromen veel consumenten en dus ook Ossenaren 
van grotere landelijke ketens! 

Een bruisende huiskamer voor alle inwoners van de gemeente Oss: wat zou dat 
mooi staan in het rijtje speerpunten met Global Goals, trimodale logistiek,, de 
Maashorst, AgriFoodcapital en de dorpskernen. 


